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W Warszawie odbyła debata z

cyklu "Porozmawiajmy o prewencji", dotycząca bezpieczeństwa pieszych, którą

zorganizowała Komenda Główna Policji. W ciągu kilku godzin obrad odbyły się trzy

sesje i wypowiedziało się kilkunastu ekspertów.

Pierwsza sesja poświęcona była przepisom z zakresu bezpieczeństwa pieszych.

Zaplanowano w niej wystąpienie m.in. poseł Beaty Bublewicz, która przez dwa lata

starała się o wprowadzenie pierwszeństwa pieszych na przejściach.

Druga sesja dotyczyła edukacji na rzecz bezpieczeństwa niechronionych

uczestników ruchu drogowego. Wypowiedziały się m.in. Anna Wesołowska z MEN i

Maria Dąbrowska-Loranc z ITS. Prelegenci poruszyli zarówno temat programów

profilaktycznych, jak i problemu bezpieczeństwa dzieci i seniorów. Odbyła się też

prezentacja mody odblaskowej i kurs pierwszej pomocy.

Inżynieria drogowa, a dokładnie nowoczesne rozwiązanania infrastrukturalne

wpływające na bezpieczeństwo pieszych, była tematem ostatniej sesji. Marek

Wierzchowski z MIiR opowiedział o infrastrukturze dla pieszych i ich miejscu na

drodze, a dr inż. Janusz Bohatkiewicz (Politechnika Lubelska) wyjaśnił jak

projektować, budować i przebudowywać bezpieczne przejścia dla pieszych.  
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